
J e g y z ő k ö n y v  
 

Készült: Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Nevelési-Ifjúsági, Civil-

Sportügyi és Közművelődési Bizottsága rendkívüli nyílt ülésén.  

 

A Bizottsági ülés helye: a Városháza gróf Andrássy Gyula termében (3980 Sátoraljaújhely, 

Kossuth Lajos tér 5.) 

 

A Bizottsági ülés ideje: 2025. február 13. napján 10:00 órakor  

 

A Bizottság részéről megjelentek: 

 Szőnyi István bizottsági elnök  

Lukács Tamás bizottsági tag 

 Palicz István Endréné bizottsági tag 

Ujjné Schneider Hedvig bizottsági tag  

Husz Anna bizottsági tag 

 

A Bizottsági ülésről távol voltak:  
Gánóczi Miklós Gábor bizottsági tag 

Schweitzer Tamás bizottsági tag 

 

Tanácskozási joggal meghívottak:  

 Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének valamennyi tagja 

 dr. Terdik Sándor jegyző 

 dr. Fazekas Márk Péter aljegyző 

 Greskóné Tóth Erika a Pénzügyi és Adóhatósági Osztály osztályvezetője 

   

Tanácskozási joggal megjelentek: 
 dr. Terdik Sándor jegyző 

 dr. Fazekas Márk aljegyző  

 Greskóné Tóth Erika a Pénzügyi- és Adóhatósági Osztály osztályvezetője  

 

Jegyzőkönyvvezető: 

 dr. Koperveisz Eszter 

 

Szőnyi István bizottsági elnök: köszöntötte a megjelenteket és megállapította, hogy a Nevelési-

Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottság határozatképes, mert 7 tagból 5 tag jelen 

van, egyben az ülést megnyitotta. Megkérdezte a bizottság tagjait, hogy van-e észrevételük vagy 

egyéb módosítási javaslatuk az ülés napirendjével kapcsolatosan.  

 

Tekintettel arra, hogy észrevétel, javaslat nem hangzott el, Szőnyi István bizottsági elnök az ülés 

napirendjét szavazásra bocsátotta.  

 

Az ülés tervezett napirendi pontjait a jegyzőkönyvhöz csatolt meghívó tartalmazza.  

 

S z a v a z á s :  a Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottság szavazáskor jelen 

lévő 5 tagja, 5 igen szavazattal – egyhangúlag – elfogadta az ülés napirendjét az alábbiak szerint: 
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Napirendi pontok: 

1. Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 

3/2024. (II.14.) önkormányzati rendelet módosítására   
Előterjesztők: Szamosvölgyi Péter polgármester és dr. Terdik Sándor jegyző 

2. Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzatának 2025. évi költségvetésének 

elfogadására  

Előterjesztők: Szamosvölgyi Péter polgármester és dr. Terdik Sándor jegyző 

3. Előterjesztés az általános iskolai felvételi körzethatárok tervezetének 

véleményezésére 

Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 

 

1. Napirendi pont: Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2024. évi 

költségvetéséről szóló 3/2024. (II.14.) önkormányzati rendelet módosítására 

 

Szőnyi István bizottsági elnök: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat és Greskóné Tóth 

Erikát a Pénzügyi- és Adóhatósági Osztály osztályvezetőjét, hogy van-e kiegészíteni valójuk az 

előterjesztést illetően.  

 

dr. Terdik Sándor jegyző: a 2024. évi költségvetés zárszámadás előtti utolsó módosítása arra 

irányul, hogy a költségvetésben szereplő előirányzatok a tényleges gazdálkodási adatokhoz 

igazodjanak, a zárszámadás pontos, valós képet mutasson az önkormányzat pénzügyi helyzetéről. 

A tényleges év közbeni teljesülések alapján pontosításra kerülnek a bevételek, megtörténik a 

kiadási előirányzatok szükséges átcsoportosítása, a pályázati források és támogatások végleges 

elszámolása, maradványok kezelése. 

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Szőnyi István bizottsági elnök szavazásra 

bocsátotta javaslatát, miszerint a Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottság 

javasolja a képviselő-testületnek, hogy az államháztartásról szóló 2011. CXCV. törvény 34. §-a, 

valamint a Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének a Sátoraljaújhely Város 

Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 3/2024. (II.14.) önkormányzati rendelet 20. § (1) 

bekezdése szerint a jogszabályokban, központi intézkedéseken alapuló, valamint saját hatáskörben 

végrehajtott előirányzat-változások miatt szükségessé váló rendeletmódosítást az előterjesztésben 

foglaltak szerint fogadja el. 

 

S z a v a z á s :  a Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottság szavazáskor jelen 

lévő 5 tagja, 5 igen szavazattal, egyhangúlag az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottsága 

3/2025. (II.13.) határozata  

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 3/2024. (II.14.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és 

Közművelődési Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy az államháztartásról szóló 

2011. CXCV. törvény 34. §-a, valamint a Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-

testületének a Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 3/2024. 

(II.14.) önkormányzati rendelet 20. § (1) bekezdése szerint a jogszabályokban, központi 

intézkedéseken alapuló, valamint saját hatáskörben végrehajtott előirányzat-változások miatt 

szükségessé váló rendeletmódosítást az előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el. 
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2. Napirendi pont: Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzatának 2025. évi 

költségvetésének elfogadására  

 

 

Szőnyi István bizottsági elnök: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat és Greskóné Tóth 

Erikát, a Pénzügyi- és Adóhatósági Osztály osztályvezetőjét, hogy van-e kiegészíteni valójuk az 

előterjesztéshez kapcsolódóan.  

 

dr. Terdik Sándor jegyző: kiosztásra került a 2025. költségvetési-tervezet módosítása. Az 

önkormányzat szolidaritási hozzájárulása az adóerő képesség alapján kerül kiszámításra. A 

központi költségvetés a Kormány által általában a nyár folyamán kerül elfogadásra és ekkor már 

decemberben tudják azokat az adatokat, amelyekkel az önkormányzatnak számolni kell. Az 

iparűzési adó viszonylatában az adóerő képesség és a szolidaritási hozzájárulás tekintetében kap 

az önkormányzat egy számot és ezzel tudnak dolgozni a költségvetés tervezésekor. Tekintettel 

arra, hogy a 2025. évi központi költségvetés decemberben került elfogadásra, a tervezés során még 

nem kaptak tájékoztatást arról, hogy a kormányzat milyen adóerő képességből számított 

szolidaritási hozzájárulással számol, ezért a saját adataik alapján számították azt ki. Ez viszont 

nem egyezik a Kormány által időközben közzétett adatokkal, ezért a költségvetési-tervezetet 

módosítani szükséges a Magyar Közlönyben megjelent szolidaritási hozzájáruláshoz mérten 

igazítva. A többletkiadást, ami ezáltal keletkezett, a dologi kiadásokból tervezik pótolni, tekintettel 

arra, hogy a 2025. évi költségvetés-tervezetben már tartalékkal tudtak számolni. A dologi 

kiadásokat túltervezték annak érdekében, hogy amennyiben olyan esemény következik be, amely 

miatt a tartalékhoz kell nyúlni, legyen mozgástere az önkormányzatnak. a Magas-hegyi Turisztikai 

és Sportközpont bevételét viszont alultervezték, mindezekből tudják a többletkiadást fedezni. A 

módosítás a többletkiadás dologi kiadásokból történő pótlását tartalmazza. 

 

Kérdések következtek: 

 

Szőnyi István bizottsági elnök: érdeklődött, hogy az elvonás érinti-e az intézményeket. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: az intézményeket nem érinti, az önkormányzat dologi kiadásaiból 

történik az elvonás. 

 

Ujjné Schneider Hedvig bizottsági tag: megkérdezte, hogy jól értelmezi-e az előterjesztés 

alapján, hogy jelentősen nagyobb összeget vonnak el idén az önkormányzattól. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: 67 587 668 forinttal többet vonnak el. 

 

Tekintettel arra, hogy egyéb kérdés, vélemény nem hangzott el, Szőnyi István bizottsági elnök 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési 

Bizottság javasolja a képviselő-testületnek, hogy Sátoraljaújhely Város Önkormányzatának 2025. 

évi költségvetéséről szóló rendeletét a módosító javaslattal együtt fogadja el. 

 

S z a v a z á s :  a Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottság szavazáskor jelen 

lévő 5 tagja, 5 igen szavazattal, egyhangúlag az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottsága 

4/2025. (II.13.) határozata  

Sátoraljaújhely Város Önkormányzatának 2025. évi költségvetésének elfogadásáról 
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Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és 

Közművelődési Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy Sátoraljaújhely Város 

Önkormányzatának 2025. évi költségvetéséről szóló rendeletét a módosító javaslattal együtt 

fogadja el. 

 

 

3. Napirendi pont: Előterjesztés az általános iskolai felvételi körzethatárok tervezetének 

véleményezésére 

 

Szőnyi István bizottsági elnök: az általános iskolai felvételi körzethatárok tervezetének 

véleményezése visszatérő téma, tavalyi évben is sor került rá. Idén az előző évihez képest nincs 

változás a Kazinczy Ferenc Általános Iskola, Magyar-Angol Két Tanítási Nyelvű, Nyelvoktató 

Német Nemzetiségi Általános Iskola Jókai Mór Tagintézmény körzete és az Esze Tamás 

Tagintézmény körzete tekintetében sem. 

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Szőnyi István bizottsági elnök szavazásra 

bocsátotta javaslatát, miszerint a Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottság 

javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Sárospataki Tankerületi Központ által kialakított 

általános iskolai körzethatárok tervezetét az előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el. 

 

S z a v a z á s :  a Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottság szavazáskor jelen 

lévő 5 tagja, 5 igen szavazattal, egyhangúlag az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottsága 

5/2025. (II.13.) határozata  

az általános iskolai felvételi körzethatárok tervezetének véleményezéséről 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és 

Közművelődési Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Sárospataki Tankerületi 

Központ által kialakított általános iskolai körzethatárok tervezetét az előterjesztésben foglaltak 

szerint fogadja el. 

 

 

Tekintettel arra, hogy további napirendi pont nem hangzott el, Szőnyi István bizottsági elnök 

megköszönte a bizottsági tagok munkáját, és a rendkívüli nyílt ülést 10:10 órakor bezárta. 

 

 

K. m. f. 

 

 

Lukács Tamás s.k. Szőnyi István s.k. 

jegyzőkönyv-hitelesítő bizottság elnöke 

 


